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Zápis č.  17/2017 (53)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 30. října 2017 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, doc. Mlček, Dr. Rouchal, Ing. Huba,  

Ing. Hnátková, Ing. Koubová, Ing. Ptošková (9 členů) 

Omluven: Dr. Gál 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, Dr. Mrkvičková, Dr. Šenkárová, Bc. Vodinská, 

Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-8/2017“ (tajemnice) 

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie 
potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství 

polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

9. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková) 

10. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 9 členů, senát je usnášeníschopný. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT  Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, popř. 

doplňující návrhy k zápisu č. 16/2017 (52). 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/17/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 16/2017 (52) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    9  

PROTI   0  

ZDRŽEL SE   0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/17/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 16/2017 (52) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 15. 5. 2017  

bylo přijato usnesení č. 6/10/2017. Dotázal se děkana, zda již proběhly všechny schůzky 

s řediteli ústavů zaměřené na vnitřní komunikaci.  

Děkan sdělil, že budou ještě probíhat schůzky s prof. Hausnerovou ředitelkou UVI a s prof. 

Koutným ředitelem UIOZP. Po těchto schůzkách bude na dalším řádném zasedání AS FT 

sdělen výsledek.  

Děkan opět požádal předsedu AS FT Dr. Staňka o posunutí termínu. 

ad 3) Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil program dnešního zasedání.  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné, zda mají připomínky,  

příp. doplnění do programu zasedání.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/17/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  
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1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-8/2017“ (tajemnice) 

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie 
potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství 

polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

9. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka 

Mrkvičková) 

10. Různé.  

 HLASOVÁNÍ 

PRO   9 

PROTI    0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 02/16/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 1-

8/2017“ (tajemnice) 

5. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Biomateriály a 
kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)   

6. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Technologie potravin, 
forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Environmentální 

inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

 



 

Strana4 z 10 

 

8. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Inženýrství polymerů, 

forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková)  

9. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie potravin a 

bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. (proděkanka Mrkvičková) 

10. Různé.   

 ad 4) Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické 

za období 1-8/2017“ (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že „Průběžná zpráva o hospodaření“ byla v řádné lhůtě 

zaslána k projednání na AS FT. V pondělí dne 23. 10. 2017 byl materiál projednán na EK 

AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici fakulty o představení materiálu. 

Tajemnice fakulty Vodinská sdělila, že na řádném zasedání EK AS FT byl materiál 

projednán a ze zasedání nebyly zaslány žádné připomínky ani další dotazy. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu EK AS FT 

Dr. Beníčka o vyjádření ze zasedání Ekonomické komise AS FT. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček sdělil, EK AS FT jednohlasně doporučuje o předloženém 

materiálu hlasovat na řádném zasedání AS FT. Zároveň žádá děkana FT, aby byl předložen 

plán propagace s předběžným finančním čerpáním Oddělení propagace. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal, zda byl stanoven termín, do kterého data se má 

předložit plán propagace s předběžným finančním čerpáním Oddělení propagace. 

Děkan Buňka sdělil, že plán propagace s předběžným finančním čerpáním Oddělení 

propagace bude představen na dalším řádném zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/17/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty 
technologické za období 1-8/2017“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 03/17/2017 

Akademický senát FT schválil návrh „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické 
za období 1-8/2017“. 

ad 5) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Biomateriály a kosmetika, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)   

Předseda AS FT Dr. Staněk připomněl, že AS FT se k předloženým akreditačním 

materiálům pouze vyjadřuje, akreditační materiály schvaluje Vědecká rada FT a poté 

budou materiály předány k projednání Radě pro vnitřní hodnocení. Tyto materiály jsou 

po schválení zaslány Národnímu akreditačnímu úřadu (dále jen „NAU“). Předložená 

akreditace byla projednána a schválena členy Kolegia rektora. 

Předložené akreditační materiály jsou zpracovány v rámci projektu OP VVV a jsou pro 

magisterské studijní programy v prezenční i kombinované formě studia. Materiály jsou 

předloženy ve zkrácené verzi, které byly zaslány k projednání na zasedání Kolegia 

rektora. V materiálu nejsou karty předmětů a karty vyučujících, tyto karty budou 

postupně doplněny. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkanku Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že je dnes předloženo celkem 5 akreditačních materiálů  

pro magisterské studijní programy v prezenční i kombinované formě studia, v českém a 

anglickém jazyce. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vysvětlení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Děkan Buňka sdělil, že je zapotřebí, aby některé studijní programy byly podány v rámci 

projektu ESF II a RIF II, který se plánuje na UTB ve Zlíně.  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu Legislativní komise AS FT Dr. Rouchala, aby 

naplánoval řádné zasedání Legislativní komise AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal navrhl termín řádného zasedání na pondělí dne 6. 11. 

2017 od 13:00 h v zasedací místnosti budovy U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za svolání komise a požádal členy senátu, kteří se 

zasedání LK nezúčastní, aby své připomínky k předloženému materiálu zaslali do pondělí 

6. 11. 2017 do 10:00 h emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi. 
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 ad 6) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Technologie potravin, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkanku Mrkvičkovou, aby představila předložený 

návrh žádosti o akreditaci. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že se jedná o materiál, který bude pro prezenční a 

kombinovanou formu studia. Anglické studijní programy budou předloženy v ČJ, 

v anglickém jazyce budou předloženy pouze studijní plány. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

 Doc. Mlček se dotázal na výuku doc. Fišery a velikost jeho úvazku v rámci projektu 

OP VVV, jelikož je v akreditačních materiálech napsán na výuku předmětu 

„Analýza a hodnocení potravin“, a profilujícího základu (ZT/PZ) pro novou 

akreditaci. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že v tomto individuálním případě to nebude 

považováno za problém. 

 Doc. Mlček se dotázal na zařazení tohoto předmětu v AJ. 

- Děkan Buňka sdělil, že výuka v AJ je navržena u tohoto předmětu od doc. Fišery 

z důvodu výuky v dalších programech. 

 Doc. Mlček doporučuje, aby výuka předmětu v AJ verzi byla u předmětu 

technologického. 

- Děkan Buňka sdělil, že bude dále tato záležitost s doc. Fišerou a doc. Mlčkem 

probrána. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o začlenění návrhu do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy 

senátu o zaslání svých připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi  

LK AS FT Dr. Rouchalovi do pondělí 6. 11. 2017 do 10:00 h. 

ad 7) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Environmentální inženýrství, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení návrhu žádosti   

o akreditaci.  
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Prod. Mrkvičková sdělila, že návrh je oproti stávající akreditaci mírně pozměněn. Materiál 

je rozdělen na oblast chemie, která tvoří 50 % a oblast biologie, s hodnotou 50 %. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal přítomné členy senátu o 

připomínky. 

 Doc. Mlček se dotázal na počet volitelných předmětů, které jsou u předložené 

akreditace uvedeny, dle jeho mínění, v malém rozsahu. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že je to takto postaveno záměrně a přidávat se žádný 

další volitelný předmět nebude. 

- Děkan Buňka sdělil, že po projednání s představiteli NAU ohledně 

akreditačních materiálů bylo sděleno, že akreditace nemusí mít žádný 

volitelný předmět. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o začlenění návrhu do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy 

senátu o zaslání svých připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi  

LK AS FT Dr. Rouchalovi do pondělí 6. 11. 2017 do 10:00 h. 

ad 8) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu 

Inženýrství polymerů, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že se jedná o magisterský studijní program, který je na fakultě 

již vyučován, a v předloženém materiálu jsou pouze menší změny u některých předmětů. 

Prod. Čermák vysvětlil, že se v předložené akreditaci klade větší důraz u plastikářských  

a gumárenských předmětů na modelování procesů. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na modelování procesů u stávajících SP. 

- Prod. Čermák sdělil, že se jedná především o modelování procesů  

na stávajících strojích. 

 Doc. Mlček se dotázal na slovo „cvičící a vedení seminářů“ u jiných SP je uvedeno 

jinak. 

- Prod. Mrkvičková sdělila, že se jedná o materiál, který je nastaven  

dle doporučení NAU, postupně budou ostatní akreditační materiály 

přepracovány tímto způsobem.  
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- Prod. Čermák sdělil, že proběhlo jednání s představiteli NAU, kde byly 

ujasněny požadavky pro podávání akreditačních materiálů. 

 Dr. Beníček se dotázal na zkratky typu předmětu „PZ“ a „ZT“. 

- Prod. Šenkárová sdělila, že zkratky jsou u všech programů v pořádku  

a znamenají: „PZ“ – předmět profilujícího základu a „ZT“ základní teoretický 

předmět profilujícího základu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o začlenění návrhu do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy 

senátu o zaslání svých připomínek k předloženému materiálu emailem předsedovi  

LK AS FT Dr. Rouchalovi do pondělí 6. 11. 2017 do 10:00 h. 

ad 9) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci magisterského programu Chemie 

potravin a bioaktivních látek, forma studia: prezenční – kombinovaná“. 

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o představení materiálu. 

Prod. Mrkvičková představila návrh žádosti. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k předloženému návrhu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o začlenění návrhu 

do programu řádného zasedání LK AS FT. Požádal členy senátu o zaslání svých 

připomínek k předloženému materiálu na emailem předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi 

do pondělí 6. 11. 2017 do 10:00 h. 

ad 10) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk navrhl další termín řádného zasedání AS FT a to v pondělí dne 

13. 11. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT od 13:00 h.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/17/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 13. 11. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    9 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/17/2017 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 13. 11. 2017  
od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o zaslání materiálů, které se budou na dalším řádném 

zasedání schvalovat do pondělí 6. 11. 2017. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel bod Různé. 

 Tajemnice fakulty se dotázala členů AS FT, kteří jsou současně senátoři AS UTB ve 

Zlíně na materiál, který byl na AS UTB předložen k hlasování. Pravděpodobně se 

mělo jednat o sloučení akademických obcí FT a UNI. Dotazovala se, proč vedení 

fakulty nebo členové senátu FT nebyli seznámeni se záměrem pana rektora. 

- Dr. Beníček sdělil, že návrh byl rektorem zaslán den před řádným zasedáním 

AS UTB ve Zlíně a na druhý den byl projednáván. Z návrhu vyplývá, že 

akademická obec UNI se přiřadí k akademické obci FT, z důvodu nejbližšího 

zaměření a kooperace mezi oběma institucemi. Pokud by tento návrh neprošel 

přes AS UTB tak budou zvoleni 2. zástupci AP a 1. student z řad akademické 

obce UNI do AS UTB. 

 
- Proděkan Čermák informoval o schůzce s rektorem UTB nad předloženým 

záměrem. Dle ústního sdělení pana rektora se jedná o krok, který má napomoci 

vzájemnému přibližování a soužití obou součástí, tj. Fakulty technologické a 

Univerzitního institutu spolu s Centrem polymerních systémů, a to v oblasti 

legislativní a kontrolní, ale taktéž ve věcech akreditací a realizace výuky a 

vědeckovýzkumné činnosti. 

 

 Dr. Egner se dotázala na studenty, které má UNI. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že se na UNI realizuje doktorské studium 

akreditované na UTB. 

 Dr. Beníček sdělil, že UNI je veden jako VŠ ústav. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk odkázal členy senátu na Statut UTB odstavec 34,  

kde je vysvětlen pojem akademický pracovník a jeho působnost na UTB  

ve Zlíně. 
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 Tajemnice Vodinská na základě informací z  AS UTB sdělila, že členové senátu  

za FT se k danému záměru nevyjádřili, a že se vyjádřili pouze zástupci ostatních 

fakult s dotazem „jak se k tomu staví FT. 

Proběhla širší diskuze na dané téma se závěrem, že děkan Buňka požádá rektora o bližší 

vysvětlení a s případným návrhem na svolání Akademické obce FT a UNI. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval přítomné, že po skončení řádného zasedání AS FT 

proběhne sčítání hlasovacích lístků, které se týkalo slučitelnosti funkcí na FT. Sčítání 

proběhne za účasti děkana, předsedy AS FT, předsedy LK AS a člena senátu z řad studentů 

 Ing. Hnátková se dotázala, kdy budou výsledky zveřejněny. 

- Děkan Buňka sdělil, že výsledky budou zaslány během pondělí, případně 

nejpozději v úterý v dopoledních hodinách. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 13. 11. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT. 

 

 
Ve Zlíně dne: 30. 10. 2017 
Konec zasedání: 14:30 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
  
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                 předseda AS FT 


